
اقتصادی 6

گــروه اقتصادی - رضا اردکانیان 
بعــد از اجلاس شــورای حــکام مرکز 
منطقــه ای مدیریت آب شــهری که به 
صــورت ویدئو کنفرانس برگزار شــد 
در جمــع خبرنگاران گفــت: اوایل دهه 
80 شمســی با تصویب مجمع عمومی 
یونســکو که رای همه کشورها را داشت 
مرکز منطقه ای مدیریت آب شــهری در 
تهران تاســیس و از کشــورهای منطقه 
همســایه، هم اقلیــم و ســازمان های 
بین المللی علاقمند به حل مســایل آب 
دعوت کردیم به عضویت شورای حکام 

در آیند.
وی افزود: پروژه های خوبی در این 
زمینه اجرا شد البته مدتی نیز فعالیت مرکز 
کم شــد اما مجددا با پیگیری های انجام 
شده از 2 سال پیش به وضعیت فعال قبل 
بازگشت و ســال گذشته شورای حکام 
مرکز در ســطح بالا تشکیل شد. امسال 
قرار بود در شهر دوشنبه تشکیل شود که 
به دلیل شیوع کرونا این امکان فراهم نشد 

و جلسه به صورت ویدئو کنفرانس انجام 
شــد. با توجه به مسایل دبیرخانه و مرکز 
برگزاری تصمیم بر این شــد که اجلاس 
در تهران برگزار شود که امروز با حضور 
53 نفر از شرکت کنندگان از 10 سازمان 

بین المللی و 16 کشور برگزار شد.
وزیر نیرو خاطرنشان کرد: 9 کشور 
در ســطح وزیر که عمدتا از کشورهای 
همســایه مثل عراق، سوریه، آذربایجان، 
تاجیکستان، افعانستان، قطر و... بوده اند 
تعدادی از کشــورها مثل عمان، ترکیه و 
ارمنستان در سطح معاونین از کشورهای 
آلمان و سوییس نیز مدیران میانی در قالب 
سازمان های تخصصی حضور داشتند. 
ســازمان خواربــار جهانی، یونســکو، 
هواشناســی، بانک توســعه اســلامی، 

ســازمان همکاری اقتصادی و اکو برنامه 
همکاری جهانی آب از کشورهای دور و 
نزدیک نیز از جمله سازمان های شرکت 

کننده بوده است.
علیرغــم  شــد:  یــادآور  وی 
محدودیت هــای کرونا این امکان فراهم 
شد که بســیاری از علاقمندان به راحتی 
مشارکت کنند. قبلا در برخی از اجلاس ها 
مشکلاتی نظیر رفت و آمد، صدور ویزا، 
هزینه های سفر محدودیت های تحمیل 
می کرد کــه برخی علاقمندان از حضور 
در اجلاس محروم می شــدند اما اکنون 

شرایط برای تمامی آنها مهیا بوده است.
اردکانیان با بیان اینکه امروز جلسه 
دو جانبه ای نیز با وزراء تاجیکســتان و 
ســوریه خواهم داشت گفت: در جلسه 

امروز شورای حکام گزارش پروژه های 
سال های قبل ارایه شد که از جمله آنها دو 
پروژه که مطابق برنامه به نتیجه رســیده 

بودنــد یکــی مربوط به ارتقــاء آگاهی 
عمومی در زمینــه تغییر اقلیم و دیگری 
کارگاه آموزشــی در موضوع تغییر اقلیم 

درعمان بوده است.
وی ادامــه داد: پــروژه ها دیگر نیز 
تا پایان ســال 2021 انجام می شــود که 
وضعیت بهبود کیفیت منابع آب از جمله 
این پروژه هاست از ایران آبفای کشور و 
از کشور آلمان مرکز تغییر اقلیم همکاری 
خواهند داشت. پروژه دیگر فعال سازی 
استارتاپ هاست که با مشارکت مهندسی 
مالی سوییس اجرا خواهد شد همچنین 
مدیریت منابــع آب به صورت وبینار و 

کارگاه برگزار خواهد شد.
وزیر نیرو ادامه داد: در زمینه پایش 
خشکســالی منطقه ای نیز کشور ترکیه و 
ســازمان جهانی هواشناسی علاقمند به 
فعالیت بوده اســت. ارتقــاء امنیت آب 
شهری و آموزش آن توسط سازمان زیر 

مجموع ســازمان ملل و اکو و همچنین 
شرکت آبفای ایران برگزار می شود.

کشور ارمنستان نیز که اخیرا به این 
مرکز اضافه شــده پــروژه های افزایش 
راندمــان و ایجــاد تصفیــه خانه آب را 

پیشنهاد داده است.
وی در ادامه گفت: شورای حکام در 
عین حال که پروژه هایی در جهت حل و 
فصل خواست آبفای شهری کشورهای 
عضو دارد اهمیت آن کســری است که 
گســتره آن بــه مرکزیت تهران بر ســر 

کشورهای منطقه در موضوع آب است.
وی ادامه داد: ما تصمیم گرفتیم در 
یکی از کشورهای منطقه که احتمالا قطر 
خواهد بود یک مرکز در ارتباط با آبهای 
غیر متعارف مثل آب های شور استفاده از 

پساب آغاز به کار کند که دانش موجود در 
این زمینه یکجا متمرکز شده و در اختیار 
اعضاء قرار گیرد که قطعا هزینه تمام شده 
برای دسترســی به ایــن آبها کم خواهد 
شــد و برای ایران که منابع آب های آزاد 

دسترسی دارد کمک خوبی خواهد بود.
مقــام وزارت نیــرو همچنین این 
گردهمایــی جهت مذاکــرات دو جانبه 
برای جلوگیری از بروز اختلاف و تنازع 
در حوزه آب عنــوان کرد. وی ادامه داد: 
ما با همه کشــورهای همســایه مرز آبی 
مشــترک داریم که ایــن اجلاس چه در 
ارتباط با همکاری هــای دوجانبه و چه 
مرکــز منطقه ای مدیریت آب شــهری 
فرصتــی برای مذاکــرات و همکاری و 
تبــادل دانش و همچنیــن کاهش زمینه 
بروز اختلافات خواهد بود. ضمن اینکه 
شــرایطی فراهم می شود که به دیگرانی 
که از راه دور قصد مداخله و اســتفاده از 
شرایط خشکسالی برای بروز مشکلات 

منطقه ای را دارند فرصت نخواهیم داد.

گروه اقتصادی - مهدی میراشرفی 
رئیــس کل گمرک، با اشــاره به وظایف 
گمرک در امور مربوط به ســامانه جامع 
تجــارت بیان کرد: برابــر قانون و بعد از 
راه اندازی این ســامانه، 22 تکلیف برای 
گمرک در نظر گرفته شد که از این تعداد 
10 مورد مهم و بزرگ را به صورت کامل 
انجــام داده ایم که همین میزان نشــان از 
تحقــق 90 درصدی اهداف ما دارد و آن 
12 مــورد دیگر شــامل وظایف کمتری 
اســت که تاکنون به صورت ناقص انجام 

شده است.
او با بیان اینکــه فرآیند تجارت به 
صورت سیستمی انجام می پذیرد، گفت: 
در حــال حاضر هیچ فعالیت صادراتی و 
وارداتی انجام نمی شــود مگر در قالب 
همین سامانه هایی که تعریف شده است 
که این امر نشان از حذف کاغذ بازی های 

اضافی دارد.
میراشــرفی تصریح کــرد: ارتباط 
ســامانه ای به صورت کامــل با وزارت 
صمت و 20 ســازمان دیگر برقرار است 

و به طور مســتمر در حال تبادل داده ها به 
صورت برخط هســتیم و همین اقدامات 
به حذف جعل اســناد در این زمینه  ختم 
شده است، علاوه بر این موضوع، گمرک 
به تنهایی و برای کمک بیشــتر به مراجعه 
کنندگان، شــیوه های خود را تغییر داده 

و شــبکه ای را برای کارشناسان مجازی 
و مشــاوره بهتر به متقاضیان ایجاد کرده 

است.
رئیــس کل گمرک با بیــان اینکه 
تولیــد و تبــادل داده ها امری شــعاری 
نیســت، گفت: اطلاعات مربوط به اینکه 
آیا  وزارت صمت و گمرک توانسته اند به 
اهداف سامانه های تجارت دست یابند، 

نزد ما نیست و دستگاه هایی مانند سازمان 
تنظیم مقررات و وزارت ارتباطات باید بر 
این امر صحه بگذارند که گمرک تاکنون 
به اهداف خود به درســتی عمل کرده و 
حدود 80 الی 90 درصد تکالیف 22 گانه 

خود را اجرایی کرده است.

او اذعان داشــت: مــا  دائم در حال 
تولید اطلاعات هستیم، روزانه بیش از 15 
ترابایت تبــادل اطلاعات انجام می دهیم 
و با اتکا بــه همین آمار می توان دریافت 
که گمرک پس از شبکه بانکی، بیشترین 
تبادل اطلاعات با دیگــر مجموعه ها را 

انجام می دهد.
میراشرفی ادامه داد: این امر بدیهی 

و قابل ســنجش اســت و اگر هر کسی 
در هــر نهادی  این امــر را انکار می کند، 
می تواند بــه این اعــداد مراجعه کند و 
در خصــوص 12 تکلیــف دیگرمان که 
نواقصی وجود دارد، باید پذیرفت که این 
اهداف چند ســویه هستند و نیازمند این 
اســت که طرف های مقابل و سامانه های 
سازمان های دیگر آمادگی لازم را داشته 

باشند.
قطعی ســامانه جامع تجارت 

ارتباطی به گمرک نداشته است
رئیــس کل گمــرک با اشــاره به 
مشکلاتی که در یک بازه زمانی 10 روزه 
برای ســامانه جامع تجارت رخ داده بود، 
گفت: برخی ســازمان ها و وزارتخانه ها 
پیــش از اینکه بخواهند ســامانه اصلی 
را پایــدار کنند، ســامانه قبلی خود را از 
دســترس خارج کردند کــه این امر در 
هیــچ جای دنیا رخ نمی دهد یعنی تا ریل 
جدیدی ایجاد نشده، بخواهند خود را از 

ریل قبلی خارج کنند.
او ادامه داد: این امر توســط یکی از 

سازمان ها رخ داده بود یعنی سامانه قبلی 
خود را از دسترس خارج کرد لذا سامانه 
جدید قادر به پاسخگویی نبود و گمرک 
هم اجازه نداد خللی وارد شود و به طرق 
دیگری دسترســی ها انجام شد و اکنون 

با سامانه قبلی کار در حال انجام است.
میراشــرفی در واکنش به اظهارات 
برخی مقامــات وزارت صمت مبنی بر 
تعلل گمرک در ارائه برخی از آمار ها بیان 
کرد: گمرک قصد ندارد یکسری از مسائل 
را به تقابل تبدیل کند و در این بازه زمانی 
و با وجود قطعی که رخ داد، اجازه ندادیم 
حتی یک واحد تولیدی آســیب ببیند با 
وجــود اینکه این قطعی توســط گمرک 
صورت نگرفته اســت و سازمان مربوطه 

باید جوابگوی آن باشد.
رئیس کل گمرک اذعان داشــت: 
گمرک تــلاش دارد تا در این شــرایط 
بســیار ســخت تحریمی، کوچکترین 
آسیبی به تولید کنندگان و صادر کنندگان 
وارد نشــود و تاکنون در عمل، این امر را 

ثابت کرده ایم.
امــکان ترخیص برخی کالا ها 

بدون ارائه کد رهگیری
او بــا بیــان اینکه بــرای ترخیص 
کالا های اساســی تفاهمی انجام شــده 
اســت، گفت: اکنون این اجازه به گمرک 
داده شده است تا بدون ارائه کد رهگیری 
توســط وارد کننــدگان بتوانیم کالا های 
اساســی را ترخیص کنیم و بخشــی از 
معطلی هایــی که در این زمــان رخ داد 
و منجر به نشــر اخبــاری مبنی بر دپوی 
کالا های اساسی شد، با اجرای این  تفاهم 

نامه رفع می شود.

میراشــرفی ادامــه داد: اکنون وارد 
کننــدگان می توانند بــدون دریافت کد 
رهگیری، اقدام به ارائه اظهارنامه گمرکی 
کنند و ترخیص هم امکان پذیر است و در 
حال حاضر آنچه در انبار گمرکات است، 

در واقع موجودی کالا ها تلقی می شود.
دپوی ۳.۵ میلیــون تن کالای 
غیر اساســی در مبــادی گمرکات 

کشور
رئیــس کل گمرک با بیــان اینکه 
برخــی از کالا هــای غیــر اساســی در 
گمرکات دپو شــده اند، گفت: عمده این 
کالا ها شــامل مواد اولیه و ماشین آلات 
صنعتی می شــوند و قریب به 3.5 میلیون 
تن کالای غیر اساســی به ارزش حدود 6 

میلیارد دلار در مبادی ورودی گمرکات 
دپو شده اند.

او افــزود: بخشــی از این کالا های 
غیر اساســی هم که مدت هاســت وارد 
کشــور شــده اند اکنون منتظــر مراحل 
انتقال ارز خود هســتند به همین منظور 
اجازه ترخیص وجود ندارد و بخشــی از 
کالا هــا با اولویت بالا به جهت اینکه نیاز 
شرکت های تولیدی هســتند، بدون کد 
رهگیری وارد کشــور می شوند، اما این 
موضــوع هنوز به گمرک ابلاغ نشــده و 
امید اســت در روز های آتی بتوانند با ارز 
متقاضــی و بدون ارائه کد رهگیری، این 

کالا ها را ترخیص کنند.
میراشرفی با اشاره به میزان واردات 

کالا ها در 5 ماه نخســت سال گفت: کل 
واردات کالا  در ایــن بــازه زمانی 13.۷ 
میلیون تــن بوده کــه 10 میلیون تن آن 
مربوط به کالاهای اساســی می شود که 
میزان واردات کالاهای اساســی به لحاظ 
وزنی برابر با  مدت مشــابه سال گذشته 

بوده است.
رئیــس کل گمــرک در پایان بیان 
کرد: ترکیب کالا های اساســی سال 9۷ و 
98 متفاوت بوده اســت و واردات ذرت 
کــه یکی از نهاده هــای موثر دام و طیور 
اســت، امسال به نســبت سال گذشته از 
رشــد برخوردار بوده است، اما در سایر 
اقــلام مانند دانه هــای روغنی و کنجاله 

سویا شاهد کاهش واردات بوه ایم.

وزیر نیرو در اجلاس شورای حکام مدیریت آب شهری؛

امکانسواستفادهکشورهایمداخلهجوازخشکسالیسلبمیشود
وزیر نیرو اظهار داشت: اجلاس شورای حکام مدیریت آب شهری امکان سواستفاده از خشکسالی را از کشورهای مداخله جو سلب می کند

گروه اقتصــادی - رئیس کل بانک 
مرکزی با بیان اینکه کنترل نقدینگی و مهار 
تورم مهمترین قدم در بهبود و اصلاح کلان 
اقتصادی اســت،از صدور یک میلیارد دلار 
گواهــی ارزی برای ترخیص مــواد اولیه 

کارخانجات از گمرک خبر داد.
عبدالناصر همتی گفت: شبکه بانکی 
کشــور در  کنار خدمات ارزنده به اقتصاد 
کشــور در بخش های تولیــد و خدمات، 
دارای اشکالات و ضعف هایی است که در 
روند بهبود تعامل با مشتریان در رصد بانک 
مرکزی قــرار دارد. همزمان با اینکه در نقد 

عملکرد بانک ها بایستی انصاف را رعایت 
کرد، باید به بانک ها کمک کرد که این مسیر 
را بهتر و با ســرعت بیشتر طی کنند. بانک 
مرکزی در دو ســال اخیر برای اصلاح نظام 
بانکی، نحوه امهال و محاسبه سود بر اساس 
مبانی شرعی، اقدامات بنیانی انجام داده است 
و به طور جدی دنبال اصلاحات بیشتر است. 
وی افزود: بانک مرکزی برای کنترل ترازنامه 
خــود و مهار تورم چاره ای جز مقاومت در 
برابر خواســته هایی که در جای خود شاید 
ضروری باشد، ندارد. اجتناب از تسعیر ریالی 
تخصیص های ارزی صندوق توسعه ملی نیز 

در این راستا است. بی تردید کنترل نقدینگی 
و مهار تورم مهمترین قدم در بهبود و اصلاح 

کلان اقتصادی است.
رئیس کل بانک مرکزی در ادامه گفت: 
در کنار کنترل پایه پولی اعمال سیاست های 
کلان احتیاطــی در دســتور بانک مرکزی 
اســت. یکی از ابزارهای مهم این سیاست، 
اعمال محدودیت و کنترل رشــد ترازنامه 

بانک هاست که در کنار مجموعه دیگری از 
سیاست های کلان احتیاطی اعمال خواهد 
شــد تا ثبات سیستم مالی و پولی استحکام 

بیشتری پیدا کند.
همتی در پایان سخنانش خاطرنشان 
کرد: حدود یک ماه از موافقت بانک مرکزی 
برای ترخیص کالاهای اساسی انباشته شده 
در گمرک می گذرد و امروز در جلسه دولت 

مجــدد بر آن تأکید کردم. در خصوص مواد 
اولیه کارخانجات انبار شــده در گمرک، بر 
اســاس اعلام وزارت صنعت و گمرک که 
در صف تخصیــص ارز بودن، معادل یک 
میلیارد دلار گواهی ارزی صادر شده است. 
در مورد بقیه کالاهای انباشته شده در گمرک 
به محض اعلام لیســت ثبت سفارش های 
مرتبط به فوریت تعیین تکلیف خواهند شد.

گروه اقتصادی - دبیــر کارگروه 
تســهیل و رفع موانع تولید کشور با گلایه 
از عدم حضور برخی از مدیران در جلسه 
کارگروه رفع موانع تولید اســتان کرمان 
تصریح کرد: مصوباتی لازم الاجراست که 
اعضای کارگروه در جلسه حضور داشته 
باشند و در غیر این صورت تخلف است 
و جلســه آینده بررسی خواهم کرد و در 
صورتی که مدیران حضور نداشته باشند، 

به سازمان بازرسی اعلام می کنیم.
"میثم زالی" در جلسه کارگروه رفع 
موانع تولید اســتان کرمان اظهار کرد: به 
دنبال آن هستیم که بتوانیم اختیارات ستاد 
تسهیل و رفع موانع تولید کشور را به استان 
ها واگذار کنیم تا در موضوعات خاص و 
با توجه به شــرایط کنونی بتوانند تصمیم 

گیری کنند.
وی با اشاره به اینکه مصوبات ستاد 

قانونی است و عمل نکردن به آن مصداق 
جرم و عمل نکردن به اوامر دولتی است، 
افزود: مصوبات ســتاد و کارگروه استانی 
همطراز ستاد مرکزی و برای همه دستگاه 

ها و بانک ها اجرائی است. 
زالی با گلایه از عدم حضور برخی از 
مدیران در جلسه کارگروه رفع موانع تولید 
استان کرمان تصریح کرد: مصوباتی لازم 
الاجراست که اعضای کارگروه در جلسه 
حضور داشته باشند و در غیر این صورت 
تخلف است و جلسه آینده بررسی خواهم 
کــرد و در صورتی که مدیــران حضور 
نداشته باشــند، به سازمان بازرسی اعلام 

می کنیم. 
دبیر کارگروه تســهیل و رفع موانع 
تولید کشــور با بیان اینکــه مدیران چه 
دغدغه ای به جزء تولید دارند که در جلسه 
حضور ندارند؟ اظهار کرد: اکثر موانع سر 

راه تولید ناشی از ترک فعل است. مجریِ 
خوبِ قانون در کشــور کــم داریم اما از 

سوی دیگر مجری مخلّ الی ماشاءالله.
 وی با بیان اینکــه ما فراتر از قانون 
تصمیم نمــی گیریم، افــزود: مصوبات 
کارگــروه رفــع موانع تولیــد برای همه 
دســتگاه هــا نافذ و اجرائی اســت و در 
صورتی که کارگروه موارد را منعکس کند، 
دادســتانی باید ورود کند. زالی با تاکید بر 
اینکه هیچ کس حق ندارد در روند فعالیت 
واحد تولیــدی اختلال ایجاد کند، گفت: 
اگر همه مدیران و بانک ها وظیفه خود را 
انجام می دادند، وضع کشور و واحدهای 

تولیدی این نبود. 

وی بیان کرد: اســتاندار با این همه 
تراکم کاری در جلسات حضور دارد، اما 
مدیران ارشــد دستگاه های اجرائیِ عضو 
کارگــروه حضور ندارند و و جلســات 
بدون حضــور مدیران رســمیت ندارد. 
دبیر کارگروه تســهیل و رفع موانع تولید 
کشــور با بیان اینکه الفبای اقصادی بانک 
ها بــرای واحدهای تولیدی رعایت نمی 
شــود، گفت: جای سوال است که هیئت 
مدیره یک بانک می تواند خلاف مقررات 
تصمیم بگیــرد اما اســتاندار و کارگروه 

قانونی نمی تواند!!! 
وی با اشــاره به اینکــه بانک حق 
ندارد علیــه واحد تولیدی که وثیقه کافی 

دارد، محدودیت ایجاد کند، افزود: بدهی 
جرم نیست. ما از بانک ها اجرای قانون را 
می خواهیــم؛ مقام معظم رهبری در همه 
جلسات از تولید صحبت می کنند اما کو 

گوش شنوا؟
زالی تصریح کــرد: اولویت اصلی 
کشــور تولید اســت و اگر تولید باشــد 
بانک، مالیات و اشتغال هست. چرا تامین 
اجتماعی استان کرمان مصوبه دو سال قبل 
را دربــاره یک شــرکت دانش بنیان اجرا 

نکرده است؟ 
دســتگاه های اجرائــی مصوبات 
را اگــر خارج از اختیارات آنهاســت، به 
دستگاه ملی ارجاع بدهند و دستگاه های 

ملی اگر مشکلی دیدند، به ما ارجاع بدهند 
که پیگیری خواهیم کرد دبیر کارگروه رفع 
موانع تولید کشــور با اشاره به اینکه اصل 
درگیری ما با بانک هاســت، گفت: بدهی 
واحدهــای تولیدی غیردولتی به بانک ها 

کمتر از 15 درصد است.

گروه اقتصادی - میرشفیع گفت:با 
وجود تحریم بنادر، کماکان بنادر تجاری در 
شمال و جنوب کشور، پویا و فعال هستند.

به نقل از سازمان بنادر و دریا نوردی 
سیدحسین میرشفیع مشاور و نماینده وزیر 
راه و شهرسازی در امور توسعه زیربنایی و 
طرح هــای ویژه گفت: به رغم تلاش همه 
جانبه استکبار برای تنگنا قرار دادن اقتصاد 

کشور و تحریم بنادر، کماکان بنادر تجاری 
کشور در شمال و جنوب ایران، پویا و فعال 
هستند. او ادامه داد: در  دو سال گذشته و با 
اعمال شدیدترین تحریم ها، حرکت های 
توسعه ای و انقلابی مهمی در بنادر کشور 

صورت گرفته اســت؛ بــه طوری که هیچ 
نشــانه ای از تحریــم و محدویت در بنادر 

کشور مشاهده نمی شود.
میرشــفیع اظهار کرد: ریل پایه شدن 
تعدادی از بنادر بزرگ بازرگانی را یکی از 

اقدمات بســیار مثبت و راهگشا برشمرد و 
افزود: بندر استراتژیک امام)ره(، دیگر یک 
بندر وارداتی نیست و با اقدمات توسعه ای 
که در پسکرانه این بندر صورت گرفته، به 
یک بندر ترانزیتی و صادراتی تبدیل شده 

است. 
بنادر ایران از نظر زیرساخت و 
تجهیزات شرایط بسیار خوبی دارند
مشــاور وزیــر راه و شهرســازی، 
مشــارکت ســازمان بنادر و دریانوردی و 

بندر امام)ره( در پروژه های شــهر - بندر 
که در راستای مســئولیت های اجتماعی 
اســت را قابل تحســین برشمرد و گفت: 
بــا اجرای پروژه های جــاده کمربندی و 
احداث پروژه مشارکتی رمپ و لوپ های 
تقاطع غیرهمسطح راه آهن بندر امام)ره(، 
مشکلات شــهری و بندری بسیار زیادی 

رفع می شود.

گروه اقتصــادی - مدیرعامل این 
شــرکت فولادســازی در هرمــزگان از 
آمادگی مرحله 2 فولادسازی شرکت فولاد 
کاوه جنــوب کیش به عنــوان بزرگترین 
ســرمایه گذاری بنیاد مستضعفان خبر داد. 
علــی دهاقین در نشســت خبــری که در 
ایــن کارخانه فولادی برگزار شــد، با بیان 
اینکه فازدوم فولاد ســازی با ظرفیت 1.2 
میلیون تن با حضور اســحاق جهانگیری 
معــاون اول رئیس جمهور به بهره برداری 
خواهد رســید، بیان داشــت: مرحله دوم 
فولادســازی شــرکت فولاد کاوه جنوب 
کیش با ســرمایه گذاری 311 میلیون یورو 
از سوی بنیاد مستضعفان در مدار تولید قرار 

گرفته اســت. وی ادامه داد: با بهره برداری 
از مرحلــه دوم این مجموعه، یک میلیون و 
200 هزار تن به ظرفیت تولید شــمش در 
کشور و شــرکت فولاد کاوه جنوب کیش 
اضافه شده و ظرفیت تولید در این شرکت 
به ســالانه 2 میلیون و ۴00 هزار تن شمش 
فولادی خواهد رسید. دهاقین با بیان اینکه 
با احتساب ظرفیت تولید در فاز دوم فولاد 
کاوه جنوب کیش سهم تولید فولاد در این 
شرکت حدود 10 درصد تولید فولاد کشور 
افزایش می یابد افزود: این میزان تولید باعث 

می شود تا رتبه فولاد کاوه جنوب کیش در 
میان تولیدکنندگان فولاد کشور از جایگاه 
هفتم به رده چهارم ارتقا یابد. دهاقین با تاکید 
بر احداث فاز دوم فولاد کاوه جنوب کیش 
در ســال جهش تولید و در راستای تحقق 
اقتصاد مقاومتی گفت: برای نخستین بار در 
کشــور یک خط تولید فولادی به صورت 
کامل به دست متخصصان ایرانی انجام شد و 
این موفقیت بزرگ در شرایطی به دست آمد 
که کشور و صنعت فولاد ایران تحت سخت 

ترین تحریم های خارجی قرار داشت. 

وی با اشــاره به نقش احداث مرحله 
دوم فولادسازی شرکت فولاد کاوه جنوب 
کیش در اشتغال زایی نیروهای بومی استان 
هرمزگان گفت: با بهره بــرداری ازمرحله 
دوم فــولاد کاوه جنــوب کیش اشــتغال 
مســتقیم و غیرمستقیم فعلی کارخانه به دو 
برابر افزایش خواهــد یافت که همگی از 
جوانان متخصص و نیروهای بومی استان 
هرمزگان خواهند بود. دهاقین خاطرنشان 
کرد: ســرمایه گذاری برای احداث فاز دوم 
فولاد کاوه جنوب کیش بزرگترین سرمایه 

گذاری بنیاد مســتضعفان بوده و در آینده با 
راه اندازی کارخانه های کنسانتره و گندله 
به تکمیل زنجیره تولید فولاد منجر می شود.

بــه گفته دهاقین مرحله دوم فولادســازی 

شــرکت فولاد کاوه جنوب کیش واقع در 
غرب بندرعباس روز شنبه 5 مهر با حضور 
معــاون اول رییس جمهوری و رییس بنیاد 

مستضعفان بهره برداری می شود.

رئیس کل بانک مرکزی اعلام کرد:

یکمیلیارددلارگواهیارزیصادرشد

دبیر کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید هشدار داد:

مدیرانغایبدرجلساترفعموانعتولیدبهبازرسیمعرفیمیشوند

مشاور وزیر راه وشهرسازی؛

هیچنشانیازتحریمدربنادردیدهنمیشود

با حضور اسحاق جهانگیری؛

فاز۲فولادسازیفولادکاوهبهبهرهبراریمیرسد

رئیس کل گمرک گفت: به منظور تحقق اهداف سامانه های تجاری همچون سامانه جامع تجارت، تکالیف ۲۲ گانه ای برای گمرک در نظر گرفته شده است.

اقدامات گمرک برای تسریع در ترخیص 
کالاهای ضروری

آغازساختنخستینپتروپالایشگاهکشوردربندرعباس؛
بهرهبرداریتادوسالآیندهباتولیدروزانه۱۲۰

هزاربشکهمیعاناتگازی

مهلتپرداختودیعهمسکنوتسهیلات
کروناییتمدیدشد

گروه اقتصادی -با حضور فرمانده کل ســپاه پاســداران، عملیات اجرایی ساخت 
نخستین پترو پالایشگاه تمام ایرانی در کنار پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس بندرعباس آغاز 
شد. سردار حسین سلامی، فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در مراسم آغاز ساخت 
نخســتین پترو پالایشــگاه تمام ایرانی در بندرعباس گفت: با ساخت این پترو پالایشگاه، 

خودکفایی و استقلال اقتصادی کشور شکل می گیرد.
سردار سلامی به تحریم های دشمنان اشاره کرد و افزود: سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
با کمک قرارگاه ســازندگی خاتم الانبیاء بیش از 220 طرح زیرســاختی بزرگ کشور را در 

دست اجرا دارد و با وجود تحریم ها اجازه توقف هیچکدام از این طرح ها را نمی دهد.
او گفت: سپاه پاسداران از همه ظرفیت ها برای آبادانی ایران اسلامی استفاده می کند و 
مانند جنگ های گذشته بر دشمن غلبه خواهیم کرد. سعید محمد، فرمانده قرارگاه سازندگی 
خاتم الانبیاء نیز تکمیل نبودن زنجیره ارزش در صنعت نفت و گاز را از نقاط ضعف در مقابل 
تحریم ها دانست و گفت: با توجه به اینکه ساخت پترو پالایشگاه از مطالبات اصلی رهبر 
انقلاب اسلامی است، سپاه و قرارگاه سازندگی در تعامل نزدیک با دولت، ساخت نخستین 

پترو پالایشگاه تمام ایرانی را آغاز کرده اند.
او افزود: این پترو پالایشگاه با ظرفیت تولید روزانه 120 هزار بشکه میعانات گازی، 
مکمل فاز های پارس جنوبی است. فرمانده قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء گفت: خوراک 
این پترو پالایشگاه از عسلویه تامین می شود و تولیدات راهبردی شامل مواد اولیه صنعت 
نساجی، مواد شوینده و صنعت پت را تولید می کند. سعید محمد افزود: این پترو پالایشگاه 
با سرمایه گذاری ۴60 میلیون دلاری قرارگاه خاتم و استفاده از توان بخش خصوصی در کنار 
پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس فارس ساخته و تا دو سال آینده به بهره برداری می رسد.

گروه اقتصادی -بانک مرکزی در بخشنامه ای، تمدید مهلت پرداخت وام های ودیعه 
اجاره مســکن، مشاغل و کســب وکارها و حوزه های حمل ونقل آسیب دیده از کرونا را به 

بانک های عامل ابلاغ کرد.
در این بخشنامه جزء )6( بند )ب( از مصوبات سی و هفتمین جلسه ستاد ملی مدیریت 
کرونا مورخ 29  شهریور ماه 1399 در خصوص تمدید پرداخت تسهیلات کرونایی به شرح 
زیر ابلاغ شده است:پرداخت وام به مشاغل،  کسب وکارها و حوزه های حمل و نقل آسیب 
دیده از کرونا تا پایان مهر ماه امســال تمدید می شــود.همچنین به موجب مصوبه یاد شده، 

پرداخت وام های ودیعه اجاره مسکن تا پایان دی ماه سال 1399 نیز تمدید می شود.

مورخ 99/6/۳1
ردیــف ۴: مبلــغ ودیعه کانکس 
 مرغ  فروشی بدین شرح اصلاح 

می گردد: ۳86/۰۰۰/۰۰۰ریال
روابط عمومي و امور بین الملل شهرداري بندرعباس

اصلاحیه آگهی مزایده سازمان ساماندهی 
مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی 

شهرداری بندرعباس)غرفه های حسین آباد(

اهداف سامانه جامع تجارت تا چه حد محقق شده است؟

رئیس کل گمرک با اشاره به مشکلاتی که در یک بازه زمانی 1۰ روزه برای 
سامانه جامع تجارت رخ داده بود، گفت: برخی سازمان ها و وزارتخانه ها 
پیش از اینکه بخواهند سامانه اصلی را پایدار کنند، سامانه قبلی خود را 
از دســترس خارج کردند که این امر در هیچ جای دنیا رخ نمی دهد یعنی 
تا ریل جدیدی ایجاد نشــده، بخواهند خــود را از ریل قبلی خارج کنند.
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